

Tab 1

Bulletin Parc

Le 24 ju

Abbé / Father Gregory Kossi Djiba

431-337-6700

402 Main St, Saint-Adolphe, MB

Office: 204-883-2658

Courriel/Email: stadolphe@hotmail.ca



Parish Bulletin

ily 7, 2025

Conseil Pastoral Paroissial (CPP)

Président/Chair : Christine Natividad 204-881-8366

Vice-président/Co-chair: Josh Bartlett 431-996-1420

Heures du bureau/Office hours

Mardi 8h30 à 16h00/Tuesday 8:30 to 4:00

Mercredi 8h30 à 16h00/Thursday 8:30 to 4:00



"Let Jesus present in the Blessed Sacrament speak to your hearts. It is he who is the true answer of life that you seek. He stays here with us: he is God with us. Seek him without tiring, welcome him without reserve, love him without interruption: today, tomorrow, for ever!"

- Pope Saint John Paul II

NOUVEAU Maisonnées de foi - Témoignage

"À la paroisse Cathédrale, nous avons une maisonnée de foi qui comprend des paroissiens de longue date ainsi que des nouveaux arrivants au Canada. En plus de pouvoir échanger et partager sur notre foi, ce qui m'est encore plus important, c'est l'opportunité de pouvoir connaître ces individus et établir des liens d'amitié." **Une paroissienne de la Cathédrale**

NEW* Households of Faith - Testimonial

"At Cathedral Parish, we have a House of Faith that includes long-time parishioners as well as newcomers to Canada. In addition to being able to exchange and share about our faith, what's even more important to me is the opportunity to get to know these individuals and establish bonds of friendship." **A Cathedral Parishioner**

Le sang précieux de Jésus - Juillet/July - The Precious Blood of Jesus

"Père éternel, je t'offre le très précieux sang de ton divin Fils Jésus, en union avec les messes dites dans le monde entier aujourd'hui, pour toutes les saintes âmes du purgatoire, pour tous les pécheurs en tous lieux, pour les pécheurs de l'Église universelle, ceux de ma propre maison et de ma famille. Je vous prie d'agréer, Monsieur le Président, l'expression de mes sentiments les meilleurs." Amen

"Eternal Father, I offer You the most Precious Blood of Your Divine Son, Jesus, in union with the Masses said throughout the world today, for all the Holy Souls in Purgatory, for all sinners everywhere, for sinners in the universal Church, those in my own home and within my family." Amen.

Coin Conseil Pastoral Paroissial (CPP)

Prochaine réunion du CCP: mercredi 20 août 2025 à 19h00 St Therese Hall. Le comité pastoral de la paroisse est à la recherche de ministres de l'eucharistie. De plus, si des enfants qui ont reçu leur première communion sont intéressés à devenir servants d'autel, nous aimerions qu'ils se joignent à l'équipe. Aucune expérience préalable n'est requise, car tous les volontaires seront formés !

Si vous êtes intéressés par l'un ou l'autre de ces postes, veuillez contacter Jackie Muys ou le Père Gregory.

Parish Pastoral Council (PPC) Corner

Next Meeting of the PPC: Wednesday August 20th, 2025 at 7pm - St Therese Hall. The Parish Pastoral Committee is looking for Eucharist ministers. Also if any kids who have received their First communion are interested in becoming an Altar server we would love to have you join the team. No prior experience is required, as all volunteers will be trained!

If you are interested in either of these please contact Jackie Muys or Father Gregory."

le 24 juin-7 juillet/June 24-July 7, 2025				
Mer/Wed	juin 25 June	9h00/9:00 am	✝ Eric Toupin	Funeral Offering
Ven/Fri	juin 27 June	9h00/9:00 am	✝Armand Legault	Janet Dupuis
Ven/Fri	juin 27 June	ADORATION 9h30 à midi/9:30 to noon/CONFESSION on request		
Sam/Sat	juin 28 June	19h00 (Fr)	✝Marjolaine Jackson	La famille Jackson Family
Dim/Sun	juin 29 June	11:15 am (Eng)	✝Henri Morin	La famille Donalda Morin & Family
Mer/Wed	juil 2 July	9h00/9:00 am	✝Vi Pelletier	Anonymous
Ven/Fri	juil 4 July	9h00/9:00 am	✝ Callum Ross Child of Yvette & Colton Ross	Peggy Malo
Ven/Fri	juil 4 July	ADORATION 9h30 à midi/ 9:30 to noon/CONFESSION on request		
Sam/Sat	juil 5 July	19h00 (Fr)	✝Armand Lagassè	Alma Lagassè
Dim/Sun	Juil 6 July	11:15 am (Eng)	✝Jacinthe Shand	Funeral Offering

Prière de la Paroisse Saint-Adolphe

Dieu tout-puissant et éternel, au nom puissant de Ton Fils, notre Seigneur Jésus-Christ, nous Te demandons humblement d’envoyer Ton Saint-Esprit pour nous guider. Remplis nos coeurs d’humilité, afin que nous cherchions uniquement Ta volonté dans tout ce que nous faisons pour le bien de notre paroisse et en Ton service. Unis-nous toujours dans l’amour, la foi, l’espérance et l’obéissance, et garde notre chère paroisse ferme en ta présence. Fais de nous des instruments vivants et actifs de Ta Parole et des reflets véritables Tes vertus. Fortifie-nous par Ta grâce, et guide notre prêtre, nos responsables et les ministères de l’Église Alors que nous travaillons à accomplir les projets que Tu as établis pour nous. Sois toujours avec nous, Seigneur Dieu. Par l’intercession de la Sainte Vierge Marie et de Saint Adolphe, nous confions notre Paresse à Tes soins divins.
Amen

St.Adolphe Prayer

Almighty and ever-lasting God, in the mighty name of Your Son, our Lord Jesus Christ, we humbly ask You to send forth Your Holy Spirit to guide us. Fill our hearts with humility, that we may seek only Your will in all we do for the good of our Parish and in service to You. Unite us always in love, faith, hope, and obedience, and keep our beloved Parish steadfast in Your presence. May we become living and active instruments of Your Word and true reflection of Your virtues. Strengthen us with Your grace, and guide our Priest, leaders and church ministries as we work to fulfill the plans You have set for us. Be with us always, Lord God. Through the intercession of the Blessed Virgin Mary and St.Adolphe, we entrust our Parish to your Divine care.
Amen



PART À DIEU 14 &15 JUIN/OFFERINGS JUNE 14 & 15: \$603.05,
CIMETIÈRE/CEMETERY: \$100
PART À DIEU 21 & 22 JUIN/OFFERINGS JUNE 21 & 22: \$451,
CIMETIÈRE/CEMETERY: \$40
Merci, Soyez béni/Thank you, Bless you